
  

Side 1 af 6 

Referat Generalforsamling 
2023 

Tirsdag den 7. februar kl. 19.00 
Sted: Haslev Bibliotek, Novellen 

 

1.1 Valg af dirigent 
 

Svend Erik Gade blev valgt som dirigent. 
Dirigenten takkede for valget, og konstaterede 
at generalforsamlingen var lovlig indkaldt. Til 
stede var 16 deltagere inklusive bestyrelsen 

2 Valg af referent  
 

Karin Elbæk blev valgt 

3 Valg af 2 stemmetællere 
 

John og Allan blev valgt som stemmetællere 

4. Bestyrelsens beretning til 
generalforsamlingens godkendelse  
Linda Lund Tietze 

Bestyrelsens beretning var lagt på 
svømmeklubbens hjemmeside forud for 
generalforsamlingen.  
Udvalgte punkter var: 

• 2022 var nogenlunde tilbage til normal 
efter nogle corona år. 

• Faxe Kommunes fritidspris til Jørgen 
Essendrop indstillet af Haslev 
Svømmeklub. 

• Færre medlemmer på voksenholdene. 

• Instruktør samling sammen med 
Maribo Livredningsklub og senere 
livredningsdag. 

• Aqua Camp, Swim Week deltagelse, 
Svøm langt 

• Havsvømning 

• Klubmesterskab for K-afdelingen og 
svømmeskolen 

• Juleafslutning med æbleskiver 

• Konkurrenceafdelingen har deltaget i 7 
stævner + mesterskaber med 680 
starter, 67 nye klubrekorder og en PR-
procent på 80. 

• Swim-Off (sponsorsvømning) satte ny 
rekord med 140.000 kr. 

Fra bestyrelsens strategi: 

• Nyt klublokale for at støtte op om det 
sociale liv i klubben 
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• Ny svømmehal på ønskelisten, der har 
været afholdt møder med Faxe 
Kommune. 

• Sociale events 

• Artikler om svømmehallen 
Fremtiden: 
Kort- og langsigtede mål 
Ny svømmehal (dialog med Faxe kommune) 
 
 
Tak for et kæmpe engagement i 
svømmeklubben til alle medlemmer og 
frivillige. 
 
Beretningen blev taget til efterretning. 
 
 

5. Forelæggelse af det reviderede regnskab til 
generalforsamlingens godkendelse. 
Jesper Kongstad 

Kassereren fremlagde hovedpunkterne i 
årsregnskabet, som også tidligere var lagt ud 
på klubbens hjemmeside. Årsregnskabet er 
gennemgået og godkendt af revisorerne. 
 
Bogføringen fra 1.1.2022 lagt ud til DGIs 
kontorhænder, hvilket har fungeret rigtig fint. 
Alt ligger i Klubmodul, der er det system, som 
klubben bruger til styring af hold, hjemmeside, 
økonomi etc.  
Fra her i 2023 bliver også lønafregningen 
varetaget af DGI Kontorhænder – en stor tak til 
Henriette for indsatsen for de foregående år. 
 
Bestyrelsen har drøftet i årets løb hvor stor 
egenkapitalen skal være i en forening som 
Haslev Svømmeklub med input fra DGI. 
Bestyrelsen mener at 1-1,5 gange de årlige 
indtægter er passende, hvilket der arbejdes 
hen mod. 
 
Budgettet for 2022 var et underskud på 158 
tkr, realiseret var et underskud på 35 tkr. 
 
Svømmeklubben har fået en del tilskud fra 
Faxe Kommune, hvilket er meget værdsat. 
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Svend Erik spurgte til om der var poster, som 
afveg meget fra budgettet. 
Kassereren oplyste at der var poster som 
afveg, både i den ene og anden retning. F.eks 
uddannelse, som var under budget, Swim off 
var med flere indtægter end budgetteret, men 
til gengæld ingen enkeltstående sponsorer. 
 
Årsregnskabet for 2022 blev godkendt. 
 
 
 
 
 
 
 
 

6. Behandling af indkomne forslag 
Linda Lund Tietze 

Der er kommet flere forslag fra en forælder: 
➢ Selvredning på baby svømmeholdet 
➢ Temperatur i bassinet 
➢ Forberedelse på holdene (store bassin): 

• Larm og musik 

• Tøj og tasker i omklædning (i skabe ikke 
på bænke) 

 
Svømmeskole leder har været i dialog: 
DGI kommer med noget materiale og læring 
omkring selvredning – så vil vi kigge på det. 
Det lille bassin er ikke godkendt som 
varmvandsbassin og er derfor 29 grader, 
hvilket svømmehallen sørger for. 
Instruktørerne er informeret om det sidste 
punkt og der informeres om dette. 
 
Hverken svømmeklubben eller svømmehallens 
personale har ressourcer til at tjekke i 
omklædningsrummene i større omfang. 
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7. Fremlæggelse af budget  
Jesper Kongstad 

Budget for 2023: 
Budgettet er baseret på de indmeldte 
forventninger fra de forskellige afdelinger. Der 
er budgetteret med et mindre overskud. Der 
skal arbejdes på at opfylde budgettet, f.eks. at 
få folk på uddannelse, købe materialer, få 
arrangeret Swim off, sponsorer etc. 
Flere udgifter til DGI Kontorhænder for at 
varetage lønudbetalingen også. Der omlægges 
til en app-løsning, som introduceres og skal 
anvendes af instruktørernes. DGI bruger 
Dataløn, så der skiftes fra det nuværende 
Danløn. 
Der blev spurgt til omkostningsgodtgørelse, 
som nogle instruktører modtager. Det vil 
sandsynligvis blive udbetalt af kassereren, som 
vanligt, det vil der blev der kigget på i løbet af 
året. 
 
Budgettet blev taget til efterretning. 
 
 
 
 
 
 

8. Valg af medlemmer til bestyrelse og 2 
suppleanter 
Bestyrelsen består af 5 medlemmer.  
Kasserer og 2 bestyrelsesmedlemmer er på valg i 
2023. 
Kasserer (Skal vælges direkte), Jesper Kongstad 
(Ønsker ikke genvalg) 

• Bestyrelsen indstiller Nadja Dannerfjord 
Josty 

 
Bestyrelsesmedlemmer           

• Søren Butzbacker (Ønsker genvalg) 

• Mick Larsen (Ønsker genvalg) 
                                                    

Formanden og 1 bestyrelsesmedlem er ikke på 
valg i 2023. 

Nadja Dannerfjord Josty præsenterede sig selv, 
der var ikke andre kandidater, der ønskede at 
stille op. Nadja blev dermed valgt til Kasserer. 
 
Søren Butzbacker og Mick Larsen blev genvalgt 
til bestyrelsen. 
 
Jesper og Lone blev genvalgt som suppleanter 
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Hvert år til generalforsamlingen vælges for en 1-
årig periode 2 suppleanter for bestyrelsen. 
Suppleanter 2 valgbare personer. 

• Jesper Skovmand (Ønsker genvalg) 

• Lone Flytkjær Hansen (Ønsker genvalg)  
-  

9. Valg af revisorer og revisorsuppleant. 
Hvert år til generalforsamlingen vælges der for en 
1-årig periode 2 revisorer og 1 revisorsuppleant. 

• Ove Jørgensen og Dorthe Badensø ønsker 
genvalg til revisorer 

• Allan Tirsgaard ønsker genvalg til 
revisorsuppleant 

 

Ove Jørgensen og Dorthe Badensø blev 
genvalgt som revisorer, Allan Tirsgaard blev 
genvalgt som revisor suppleant. 
 
 

10. Eventuelt 
 

Der blev spurgt til klublokalet, der kan bruges 
af alle hold. Der er åbent når 
svømmeskolelederen er der, men alle holds 
instruktører kan få adgang til at åbne 
klublokalet. 
 
Der blev spurgt til bestyrelsens tanker for hold, 
der ikke er svømmehold, men vandgymnastik 
etc. Udfordringen er at få vandtid, samt at få 
instruktører.  Der skal være mindst 7 deltagere 
for at et hold kan oprettes, f.eks. er Aqua Cross 
holdet nedlagt, da der var for få deltagere. 
Svømmeskolelederen oplyste at 
svømmeklubben følger de nye hold-tiltag, som 
DGI informerer om, og søger at få instruktører 
og at få instruktører til at uddanne sig til de 
nye typer hold. 
Der blev efterlyst større variation på 
vandgymnastikholdene, men udfordringen er 
at få instruktører. Klubben har forsøgt at få 
instruktører, men det er svært. 
 
Når der engang kommer en ny svømmehal er 
ønsket at der kommer et varmtvands bassin. 
 
 

Afslutning Dirigenten afsluttede generalforsamlingen og 
takkede for god ro og orden 
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Gennemgang af referat 
Udarbejdet af Karin Elbæk Nielsen 
 

 

 

Referatet er godkendt af: 

 

Dato og underskrift        _________________________________________ 

  Linda Lund Tietze, Formand 

 

 

Dato og underskrift        _________________________________________ 

  Sven Erik Gade, Dirigent  

 

 

Dato og underskrift        _________________________________________ 

  Karin Elbæk Nielsen, Referent 


